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INTERPELACJA 

 
dot. zmiany przystanku Baczyńskiego z “na żądanie” na standardowy.  
 
 
 

Szanowny Pan 

Prof. Jacek Majchrowski 

Prezydent Miasta 

Krakowa 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 

         zwracam się z prośbą o zmianę przystanku Baczyńskiego z “na 

żądanie” na standardowy.  

        Kiedy przystanek Baczyńskiego był tworzony w okolicy nie było jeszcze 

Szpitala Św. Róży. Wraz z rozwojem osiedla, na ul. Księdza Franciszka 

Trockiego przybyło sporo nowych mieszkańców. Sytuacja wygląda zupełnie 

inaczej niż podczas tworzenia przystanku “na żądanie” i obecnie takie 

rozwiązanie jest już niewystarczające. 

      

 

Z wyrazami szacunku  

Rafał Komarewicz 


